
 

Znak sprawy: IFS.271.17.2024     Bochnia, dnia 29-10-2024   

 

Dotyczy: Odpowiedź na zapytanie, które wpłynęło w postępowaniu na zadanie 

 „Termomodernizacja budynku świetlicy w Gawłowie”    

 

 

Odpowiedź na zapytanie nr 5 z dnia 28-10-2024r. 

 

PYT. 1 Pytanie do postępowania: 

 - Poz. 51 d. 2.2 – proszę o wyjaśnienia, zużycie kleju do siatki 1,5kg/m2 – a powinno być co 

najmniej 4kg/m2 . Czemu ma służyć cement występujący w tej pozycji – 1,5 kg/m2  

- Poz. 52 d. 2.2 - proszę o wyjaśnienia, zużycie kleju do siatki 1,5kg/m2 – a powinno być co 

najmniej 4kg/m2 . Czemu ma służyć cement występujący w tej pozycji – 1,5 kg/m2  

- Proszę o wyjaśnienie – brak w przedmiarze robót kołkowania styropianu kołkami w systemie 

kołki ciepłe ( ok. 4 sztuk na 1m2 ) obmiar – ok. 469 m2 x 4 sztuki. Występuje kołkowanie w 

poz. 50 d. 2.2 w ilości 235 sztuk – proszę o skorygowanie ilości kołów do powierzchni m2 

ocieplenia.. 

 

ODP. 1 Dotyczy poz. 50 d.2.2.; 51 d.2.2.; 52 d.2.2. - podana ilość zużycia 

materiałów w danej pozycji, są wielkościami wynikającymi z KNR, natomiast 

Wykonawca odpowiedzialny jest za właściwą kalkulację cenową i jeżeli uważa, iż 

podane ilości zużycia materiałów jest niewystarczająca, winien to sobie 

skalkulować w cenie jednostkowej.  
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